

## Four share RM12 million Toto jackpot

**KUALA LUMPUR:** A retired property agent from Selangor won RM9.17 million from the RM12 million Toto 4D Jackpot 1 prize pool recently by betting on the mobile phone numbers of herself and her friend.

The 63-year-old told Sports Toto that she is a regular player and spends RM300 per draw.

"When we ran out of inspiration for numbers, we bet on our mobile phone numbers - 3322 and 9933. I won the jackpot

partly because of my friend's mobile phone number so I should share part of the winnings with her," said the winner.

She bought a System 4 ticket and another i-System 20 ticket with the same set of winning numbers and walked away with RM9,175,454.45.

The woman said she would first use the winnings to pay off her debts and then buy a new house for the family.

Three other lucky winners who also won

in the same game that was drawn on July 19 were from Johor and Sarawak.

A renovation contractor from Sarawak, who bought an i-System 12 ticket, won RM1.5 million.

"I was confident the numbers would bring me luck," he said, adding that he would buy a new house and a car with his winnings.

Another two i-System winners from Johor won the balance of the RM1.24 million jackpot.

(吉隆坡1日讯)  
雪兰莪、柔佛和砂拉越多位幸运儿喜赢1200万令吉多多积宝奖金。

来自雪兰莪、柔佛和砂拉越州的数名幸运赢家，于今年7月19日共享高达1200万令吉多多万字积宝首奖。

多多博彩发表文告说，一位来自雪州的退休房地产代理商凭著她朋友和自己的手机号码下注，竟然击中部分多多万字积宝首奖多达917万令吉。

身为多多博彩忠实客户的63岁幸运儿告诉多多博彩，她在每开彩期的投注大约300令吉。

"当我缺乏灵感时，我就会下注我们的手机号码组合——3322和9933。

我之所以能击中首奖，部分原因是因为我朋友的手机号码，所以我会与她分享部分奖金。"

文告指出，由于她分别购买系统4玩法的彩票以及i-系统20玩法的票，两张票

### 擊中多多積寶

## 3幸運兒共享1200萬

都投注同一组中奖号码，因此她一共赢得了917万5454令吉的巨额奖金。

她表明先利用这笔奖金偿还债务，然后为家人购买一所新房。

另一位来自砂拉越州的装修承包商亦购买了一张i-系统20玩法的彩票，也从同一笔奖金中赢得了150万令吉。

"我相信我的中奖号码——9933和3322在路上普遍常见；所以我对这组号码充满信心，相信它们会带给我好运。"

他打算用这笔天降横财购买新房和汽车。

另外两位来自柔佛州的i-系统玩法赢家也一起分享了其余总数124万令吉的积宝奖金。